MegaBox 啟德九龍灣限定家居禮遇優惠 Kai Tak & Kowloon Bay Resident Offers List

商戶 Merchant	Shop no.	Tel.	優惠詳情	Offer Details
THERAPEDIC	L2 26	2662 3882	購買澳洲床褥可享額外 95 折	Extra 5% off on Australian Made series
AIRLAND 雅蘭	L2 27	2264 4888	購買皇牌床褥可享額外 95 折	Extra 5% off on Hero items
			購買新款床上用品可享額外 9 折	Extra 10% off on new bed linen items
EMMAS I Dentons	L2 28	2713 3378	購買指定產品額外 95 折 (*優惠不適用於半價或以下產品)	Extra 5% off on selected product item (*Not apply to product item at or above 50% discount off)
at.home	L2 29-30	2782 6728	像俬折扣優惠 購買傢俬滿 HK\$6,000 即減 HK\$1,500 ; 購買傢俬滿 HK\$10,000 即減 HK\$2,500 ; 購買傢俬滿 HK\$15,000 即減 HK\$4,000 ; 購買傢俬滿 HK\$20,000 即減 HK\$6,000 ; 購買傢俬滿 HK\$25,000 即減 HK\$7,500 ; 購買镓俬滿 HK\$30,000 即減 HK\$9,000	Enjoy HK\$1,500 discount upon HK\$6,000 purchse on furniture Enjoy HK\$2,500 discount upon HK\$10,000 purchse on furniture Enjoy HK\$4,000 discount upon HK\$15,000 purchse on furniture Enjoy HK\$6,000 discount upon HK\$20,000 purchse on furniture Enjoy HK\$7,500 discount upon HK\$25,000 purchse on furniture Enjoy HK\$9,000 discount upon HK\$30,000 purchse on furniture
			家品折扣優惠 購買家品滿 HK\$500即減 HK\$100 ; 購買家品滿 HK\$1,500即減 HK\$400 ; 購買家品滿 HK\$3,000即減 HK\$1,000	Enjoy HK\$100 discount upon HK\$500 purchse on accessories Enjoy HK\$400 discount upon HK\$1,500 purchse on accessories Enjoy HK\$1,000 discount upon HK\$3,000 purchse on accessories
			该俬特長 60 天存倉期	60 days free storage for furniture
MetaHome	L2 31	6758 6538	購買全線美國原木傢俬可享8折	20% off on American Hardwood Furniture regular-priced items
carione			購買任何產品即享免費送貨及安裝服務	Free delivery and installation services upon any purchase
MORRIS	L2 32 & 33	5530 6619	以優惠價 HK\$6,108 - HK\$6,958 購買 Rolin 餐枱椅套裝 Dining Set (自選)1 枱 4 椅 (價值 HK\$7,186 - HK\$8,186) (只限指定顏色或現貨供應)	Enjoy special price HK\$6,108 - HK\$6,958 on Rolin dining set (Optional) 1 Table 4 Chairs (value at HK\$7,186 - HK\$8,186) (Apply to designated color and available stock)
			購買 EUROz 梳化系列·送贈額外 1 年機件及支架保養·另享額外 95 折優惠	Extra 5% off and 1 year warranty on EUROz series
舒達 Serta	L3 4	2666 0932	凡選購指定紐西蘭系列 Wanaka 床褥可享 75 折優惠及可獲贈升級 禮品 Serta 天然乳膠枕*(價值高達 HK\$2,576) (*單人床褥 107cm 以下送 1 個;雙人床褥 122cm 以上送 2 個)	25% off on Serta New Zealand Series Wanaka mattress and receive a free gift upgrade to Serta Latex Pillow* (valued up to HK\$2,576) (SIZE ON SINGLE below 107cm GET 1 AND DOUBLE 122cm or above GET 2)
SINOMAX	L3 5-6	2629 5122	購買指定床褥連床架·全套享額外 85 折(HK\$7,563起)	Extra 15% bundle discount on mattress (selected models) and bed frame set (up to HK\$ 7,563)
PHILIPS@el	L3 7	2699 6368	購買滿 HK\$10,000 可享 85 折優惠 (Philips Hue / 風扇燈 / 時鐘 及 門鎖除外)	15% off upon HK\$10,000 purchase (Not applicable to Philips Hue, fan, clock, and door lock)
			購買滿 HK\$20,000 可享 8 折優惠 (Philips Hue / 風扇燈 / 時鐘 及 門鎖除外)	20% off upon HK\$20,000 purchase (Not applicable to Philips Hue, fan, clock, and door lock)
Sealy 絲漣床褥	L3 8-9	2359 0383	購買 Sealy 床褥可獲高達價值 HK\$4,360 床上用品 (*贈品價值會視乎床褥型號及尺寸而有所不同)	Enjoy complimentary Bedding Accessories (Valued up to HK\$4,360) upon purchasing Sealy Mattress (*Value of Bedding accessories gift depends on the mattress models and size purchased)
Simmons® 蓆夢思®	L5 1A	2723 3009	購買甜夢®維施床褥贈送毛巾禮盒 	Receive a complimentary Towel Gift Set upon purchasing Beautyrest® Vance Mattress
HKWS 香港潔淨水	L5 2	5697 8889	購買 AARKE Carbonator 3 梳打水機·送 NEX 425G CO2 二氧化碳氣樽 1 枝(價值HK\$380)	Receive a complimentary NEX 425G CO2 Cylinder (value at HK\$380) upon purchasing AARKE Carbonator 3
German Pool 德國寶	L5 5	3907 0356	購買德國寶 Sit to Fit 梳化系列正價產品時可享 6 折優惠	40% off on regular-priced German Pool Sit to Fit Sofa Series
e Lighting	L5 6	2833 1998	購買滿 HK\$10,000 可享 85 折 (Philips Hue / momax 及門鎖除外)	15% off upon HK\$10,000 purchase (Not applicable to Philips Hue, momax and door lock product)
			購買滿 HK\$20,000 可享 8 折 (Philips Hue / momax 及門鎖除外)	20% off upon HK\$20,000 purchase (Not applicable to Philips Hue, momax and door lock product)
GIORMANI茲曼尼	L5 7	3194 6370	購買梳化折實後滿 HK\$20,000,即送 ORVIETO Grade 3 真皮馬卡龍抱枕 2 個 (價值HK\$2,520) 購買梳化折實後滿 HK\$25,000,即送 PONY Grade 3 真皮小馬椅 1 隻	Get 2 pcs ORVIETO Grade 3 Macaron Leather Cushion (valued at HK\$2,520) upon purchase of a sofa with a discount of HK\$20,000 Get a ORVIETO Grade 3 Leather Pony Chair (valued at HK\$2,930) upon
TEMPUR	L6 1	2986 8892	(價值HK\$2,930) 購買正價丹麥舒壓床褥及枕頭可享 85 折	purchase of a sofa with a discount of HK\$25,000 15% off on regular-priced Tempur Made-in-Denmark pressure-relieving
Good Idea Deluxe 雅詩傢居設計	L6 5	2608 0576	購買指定傢俬滿指定金額‧即享以下優惠: 滿55,000 · 免費送指定傢俬或現金回贈 \$250 滿510,000 · 免費送指定傢俬或現金回贈 \$750 滿515,000 · 免費送指定傢俬或現金回贈 \$750 滿520,000 · 免費送指定傢俬或現金回贈 \$1,000 滿\$25,000 · 免費送指定傢俬或現金回贈 \$1,250 滿\$30,000 · 免費送指定傢俬或現金回贈 \$1,500	mattresses and pillows Purchase selected furniture, enjoy following offers: HK\$250 discount or free furniture product upon HK\$5,000 purchse HK\$750 discount or free furniture product upon HK\$10,000 purchse HK\$750 discount or free furniture product upon HK\$15,000 purchse HK\$1,000 discount or free furniture product upon HK\$20,000 purchse HK\$1,500 discount or free furniture product upon HK\$25,000 purchse HK\$1,500 discount or free furniture product upon HK\$30,000 purchse

MegaBox 啟德九龍灣限定家居禮遇優惠 Kai Tak & Kowloon Bay Resident Offers List

商戶 Merchant	Shop no.	Tel.	優惠詳情	Offer Details
Good Idea Deluxe 雅詩傢居設計	L6 5	2608 0576	以優惠價 HK\$3,499 換購原裝馬來西亞進口 VENO + MILFORD — 檯四椅。(原價: HK\$13,995) * 數量有限 · 售完即止。 * 送貨收費 HK\$250 以優惠價 HK\$4,999 換購原裝馬來西亞進口 FJ-SKY+BENCH — 檯兩椅連長凳。(原價: HK\$19,596) * 數量有限 · 售完即止。 * 送貨收費 HK\$250	Enjoy special price HK\$3,499 on VENO + MILFORD Dining set which is orginally imported from Malaysia. (Orginal Price: HK\$13,995) *While stocks last *Delivery charge HK\$250 Enjoy special price HK\$4,999 on FJ-SKY+BENCH Dining set (1 table with 2 dining chairs and 1 bench) which is orginally imported from Malaysia. (Orginal Price: HK\$19,596) *While stocks last *Delivery charge HK\$250
			以優惠價 HK\$499 換購原裝馬來西亞進口 MODENA 休閒椅。 (原價: HK\$1,399) *數量有限·售完即止。 *送貨收費 HK\$250	Enjoy special price HK\$499 on MODENA Designer chair which is orginally imported from Malaysia. (Orginal Price: HK\$1,399) *While stocks last *Delivery charge HK\$250
			以優惠價 HK\$199 換購原裝馬來西亞進口 OSKA 椅。 (原價: HK\$599) *數量有限·售完即止。 *送貨收費 HK\$250	Enjoy special price HK\$199 on OSKA stool which is orginally imported from Malaysia. (Orginal Price: HK\$599) *While stocks last *Delivery charge HK\$250
			以優惠價 HK\$17,999 换購 Okino DELUXE 品牌 - CLEESTA 全真皮三電 動兩位梳化。(原價: HK\$37,999) * 數量有限· 售完即止。 * 送貨收費 HK\$250	Enjoy special price HK\$17,999 on OKINO DELUXE- Cleesta 100% full leather 2 seats sofa with 3 motion electric reliner. (Orginal Price: HK\$28,999) *While stocks last *Delivery charge HK\$250
			以優惠價 HK\$14,999 換購 Okino DELUXE 品牌 - PESTEL全真皮電動 二位梳化。(原價: HK\$28,999) * 數量有限· 售完即止。 * 送貨收費 HK\$250	Enjoy special price HK\$14,999 on OKINO DELUXE- PESTEL 100% full leather 2 seats relincer sofa (Orginal Price: HK\$28,999) *While stocks last *Delivery charge HK\$250
			以優惠價 HK\$1,699 換購 Okino品牌 - SOPHIE 兩位梳化。(原價: HK\$3,999) * 數量有限·售完即止。 * 送貨收費 HK\$250	Enjoy special price HK\$1,699 on OKINO-Sophie 2 seats sofa (Orginal Price: HK\$3,999) *While stocks last *Delivery charge HK\$250
			以優惠價 HK\$1,499 換購Okino品牌 - AVA 兩位梳化。 (原價: HK\$4,799) * 數量有限· 售完即止。 * 送貨收費 HK\$250	Enjoy special price HK\$1,499 on OKINO- AVA 2 seats sofa (Orginal Price: HK\$4,799) *While stocks last *Delivery charge HK\$250
			以半價換購任何香港品牌 - CILIA 床褥。 *數量有限·售完即止。 * 送貨收費 HK\$250	Enjoy 50% off on all mattresses from Brand- Cilia *While stocks last *Delivery charge HK\$250
HOME 21 家居 21	L6 6	3469 1637	可享優惠價 HK\$9,490 換購 ELMO 真皮三座位雙電動(頭腰腳) 梳化(APA級)(原價 HK\$18,292) *需另加 HK\$300 運費。	Enjoy special price HK\$9,490 on ELMO 3-seater with 2 power recliners (head+back+foot) leather sofa (APA grade) (Orginal Price: HK\$18,292) *Extra delivery fee of \$300 is required.
			可享優惠價 HK\$8,999換購 WILLIS 全真皮三座位雙電動儲物梳化 連茶几(A 級)(原價 HK\$22,446) *需另加 HK\$300 運費。	Enjoy special price HK\$8,999 on WILLIS 3-seater with 2 power recliners full leather sofa with storage and drop-down console (A grade) (Orginal Price: HK\$22,446) *Extra delivery fee of \$300 is required.
			可享優惠價 HK\$1,599 換購 Caffe Como 木紋檯腳配卡拉拉白岩板 茶几(原價 HK\$2,665) *需另加 HK\$300 運費。	Enjoy special price HK\$1,599 on Caffe Como Wooden coffee table with carrara white top (Orginal Price: HK\$2,665) *Extra delivery fee of \$300 is required.
			可享優惠價 HK\$2,499 換購 Caffe Lucca 灰色馬鞍皮配卡拉拉白岩板 圓柱形茶几(原價 HK\$3,332) *需另加 HK\$300 運費。	Enjoy special price HK\$2,499 on Caffe Lucca Cylinder grey saddle leather coffee table with carrara white top (Orginal Price: HK\$3,332) *Extra delivery fee of \$300 is required.
Centro	L6 7	2503 0137	凡惠顧訂造傢俬可享正價 75 折	25% off on regular-priced bespoke furniture
Kärcher 德國高潔	L6 8	N/A	購買 VC4S 高效能無線吸塵機・送電動拍打頭(價值 HK\$428)	Receive a complimentary mattress nozzle (value at HK\$428) upon purchasing VC4S Cordless Vacuum Cleaner
Norwood home	L7 2	2635 1966	凡訂造傢俬可享 75 折優惠	25% off on bespoke furniture
			凡訂造傢俬‧即可額外以7折優惠選購正價歐洲進口傢俬	Upon purchase of any bespoke furniture, enjoy 30% off on regular priced European furniture
JVG	L7 3	2448 3122	購買貨品可享額外9折(特價貨品除外)	Extra 10% off on selected items (Not apply to discounted product)

· 優惠有效日期: 2023 年 4 月 11 日起至 2023 年 12 月 31 日 ;

Offers are valid from 11 Apr to 31 Dec 2023.

· 優惠只適用於有關商戶之 MegaBox 分店;

Offers are only applicable to MegaBox shop.

- · 優惠只適用於是次活動特選樓盤名單之住戶;
- Offers are only applicable to the occupants of properties list on Designated Properties List.
- ·優惠、活動及資訊由各參與商戶提供並受條款及細則約束·詳情請向有關商戶查詢;

Offers and information are provided by respective tenant, please contact staff of respective shops for details or Terms and Conditions of each offer.

· 優惠產品不設送貨服務 (特別註明除外);

The above offers do no include delivery services (unless otherwise specified).

· 優惠不可與其他優惠同時使用;

Offers cannot be used in conjunction with other discount and promotion offers (unless otherwise specified).

· 有關優惠貨品及贈品數量有限·售/送完即止;

Quota applies while stock lasts (unless otherwise specified).

· 有關優惠不可兌換現金、找續 · 或更換其他商品;

The above offers are not refundable or exchangeable for cash.

·顧客於各商戶享用以上優惠前·顧客必須出示合優惠資格之有效住址證明(例如住戶證)方可享有此優惠;

Please present valid address proof (e.g. resident ID card) to enjoy the above offers.

· 商戶有權要求顧客出示住址證明(例如住戶證)或核對顧客之送貨地址以核實「MegaBox 啟德九龍灣住戶限定家居禮遇優惠」之享用資格;

Staff of shops reserve the right to request for customers' address proof (e.g. resident ID card) or delivery address for identification and verification purpose.

・優惠及符合優惠資格之特選樓盤名單或不時更改而不作另行通知・請於享用以上優惠前向各有關商戶查詢優惠之供應情況及條款細則;

Offers and the Designated Properties List are subject to change without prior notice, please contact staff of respective shops for other details or Terms and Conditions of each discount offer.

・有關貨品、服務及資訊均由有關商戶直接售賣及提供給顧客・因此・有關貨品、服務及資訊的提供及售賣的有關責任亦由有關商戶全權負責;

All related responsibilities and liabilities of provision of products, services and information that are relevant to this promotion are to be entirely borne by the respective shops.

·如有任何爭議·MegaBox Development Co. Ltd. 及各商戶保留最終決定權。

In case of any disputes, MegaBox Development Co. Ltd. and respective merchants reserve the right of final decision.

(version date: 04/05/2023)